
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 171
Ministeren bedes redegøre for status af den analyse af ulovligt importeret
antibiotika, der følger af Veterinærforlig 2, og som omtales af Rigsrevisionen
som en ikke-effektueret indsats på trods af, at den blev besluttet allerede i
2012.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2015-16
MOF Alm.del  Spørgsmål 171
Offentligt


